
Skolebestyrelsen – Lind Skole 

Formand Mette Juhl-Nielsen 

  

Referat fra møde d. 2. november 2020 kl. 17:00-20:00 
 

Deltagere 

Brian Jensen, Anne Merete Debois Kølbæk, Kim Wemme-

lund, Tove Arndt, Tina Mortensen, Lisbeth Noe, Hanne 
Lolholm, Hannah Nørskov og  

Elevråd: Signe Damsgaard og Emil Wemmelund 

Afbud 

Morten Sørensen, 

Dennis Kristensen og 
Kate Sinnbeck 

 

 

 

 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
Mødeleder: Brian Jensen 

  
2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt.  
  

 3. Meddelelser  
Skoleledelsen:  

LN orienterede om opstart af ny ordblindevejleder og ansættelse af ny 
pæd. leder til udskolingen.  

Personalet:  
En spændende og berigende emneuge i uge 41 om ”FN´s verdensmål” 

God oplevelse med Levende musik i skolen ”Opera-mania” 
Elevrådet:  

Elevrådet er i gang med at planlægge juleklippedag, og er i samarbejde 

med ledelsen omkring køb af borde/bænkesæt v. 8. årgang.  
Derudover planlægges der jule-fodboldturnering.  

 
4. Til drøftelse og beslutning  

Udarbejdelse af høringssvar til styrelsesvedtægt på skoleområdet 
 

LN gennemgik de forandringer, som den nye styrelsesvedtægt angiver 
med opmærksomhed på skoledistriktet. SB vil indgive høring på punktet 

omkring ændringer i skoledistriktet.  
 

  
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

5. Til orientering   

Gennemgang af resultat af nationale trivselsmåling 
HN orienterede om trivselsmålingen fra 2019/2020.  

 

6. Til drøftelse og beslutning 
Ansøgning til BFU vedr. trafikale forhold på Lind Skole  

Der blev drøftet muligheder i forhold til de bekymrende trafikale forhold 
v. indkørslen til skolen v. Kristiansvænget samt de trafikale forhold i 

skolegården v. afhentning af skrald mm.   
SB vil indsende en skriftlig ansøgning til BFU omkring bekymringerne 

med forslag til løsning på de trafikale udfordringer. 
 

 
7. Til orientering 



Skolebestyrelsen – Lind Skole 

Formand Mette Juhl-Nielsen 

Status på Covid 19 situationen  

LN orienterede om, at der er udsendt skrivelse fra Børne- og under-
visningsministeriet med opmærksom på, at retningslinjer fortsat følges 

nationalt.  
Der arbejdes på, at Hallen kan inddrages til spisepausen for 5. – 9. klas-

setrin.  

Pt. er det en udfordring, at der er så lange ventetider på at få Covid-test 
– giver en ustabilitet, som er svær at forebygge.  

 
8. Til opfølgning 

Budgetforliget.  
I 2025 forventes der 300.000 til H/D- lokalet til renovering af nuvæ-

rende lokale. 
 

8. Rigets tilstand 
 

Der afholdes i disse uger UPV-samtaler i udskolingen og generelt på 
skolen afvikles der skole-hjemsamtaler.  

Desuden har der været afholdt indskrivningsmøde til kommende 0. klas-
ser.  

 

  

 


